

Clipper Stad Amsterdam & COVID-19

We hereby like to inform you that the safety of our guests and our crew is of the highest priority and that we follow up closely with all of the developments and the measures taken by the Dutch government concerning the coronavirus.

In the context of the prevention of contamination with the COVID-19 (corona) virus, the Clipper Stad Amsterdam as an international passenger ship is bound by the measures prescribed by the Dutch government and the measures that apply worldwide onboard international passenger ships.

To create a safe and responsible environment onboard - where keeping a distance of 1.5 meters is not always possible - sailing is only possible for guests and crew with a vaccination certificate and a valid negative PCR test (note: any costs are for your own account).

Full vaccination 2 weeks before the start of the trip is mandatory for participation in this trip. To gain access to the ship, you must also have a negative result of a PCR test with an international travel certificate or a NAAT (PCR) test with an international travel certificate and not older than 72 hours. Please note that an antigen rapid test (with or without an international travel certificate) will not suffice.

In unforeseen COVID-19-related situations involving force majeure, we offer a 100% refund guarantee concerning the travel sum paid to us. For all other - non-COVID - reasons to cancel, our usual terms and conditions apply. Taking out travel insurance is

Wir möchten Sie hiermit darüber informieren, dass die Sicherheit unserer Gäste und unserer Crew oberste Priorität hat, und dass wir alle Entwicklungen und Maßnahmen der niederländischen Regierung in Bezug auf das Coronavirus genau befolgen.

Im Rahmen der Verhinderung einer Kontamination mit dem COVID-19 (Corona) Virus ist der Clipper Stad Amsterdam als internationales Passagierschiff an die von der niederländischen Regierung vorgeschriebenen Maßnahmen und die Maßnahmen, die weltweit an Bord internationaler Passagierschiffe gelten, gebunden.

Um eine sichere und verantwortungsbewusste Umgebung an Bord zu schaffen - in der ein Abstand von 1,5 Metern nicht immer möglich ist - ist das Segeln nur für Gäste und Crew mit einem Impfpass und einem gültigen negativen PCR-Test möglich (Hinweis: alle Kosten für das Impfen und die notwendigen Tests sind von Ihnen zu tragen.)

Die vollständige Impfung 2 Wochen vor Reisebeginn ist für die Teilnahme an den Reisen vorgeschrieben. Um Zugang zum Schiff zu erhalten, müssen Sie auch ein negatives Ergebnis eines PCR-Tests mit einem internationalen Reisezertifikat, das nicht älter als 72 Stunden ist, vorweisen. Bitte beachten Sie, dass ein Antigen-Schnelltest (mit oder ohne internationales Reisezertifikat) nicht ausreicht.

In unvorhergesehenen COVID-19-bezogenen Situationen im Zusammenhang mit höherer Gewalt bieten wir eine 100%ige Rückerstattungsgarantie des an uns gezahlten Reisebetrags. Für alle anderen - nicht COVID -

